



**EURES Referenznummer: 7697667**

Stellenangebot Eisenwerk Sulzau:

International führender Hersteller von Arbeitswalzen, für die weltweite Stahlindustrie sucht ab sofort **Zerspanungstechniker/innen**

in Vollzeitbeschäftigung.

Bevorzugt werden Bewerber/innen mit abgeschlossener Lehre. **CNC-Kenntnisse werden vorausgesetzt.** Führerschein B von Vorteil. **Ausreichende Kenntnisse der deutschen Sprache** zum Lesen der Arbeitsaufträge und der Sicherheitsanweisungen erforderlich.

Bei männlichen Bewerbern ist der abgeleistete Wehr- oder Wehersatzdienst erforderlich.

Geboten wird die Mitarbeit in einem Traditionsbetrieb mit guten Sozialleistungen. Arbeitszeit: Schichtarbeit, 3 Schichtbetrieb.

Der Betrieb ist mit öffentlichen Verkehrsmitteln erreichbar.

Das Mindestentgelt für die Stellen als Zerspanungstechniker/innen beträgt 2.060,30 EUR brutto pro Monat auf Basis Vollzeitbeschäftigung. Bereitschaft zur Überzahlung.

Dienstgeber: Eisenwerk Sulzau-Werfen, Gießerei-Industrie, Bundesstr. 4, 5451 Tenneck,  
Tel.Nr: 06468/5285-DW320. Bewerbung: nach telefonischer Terminvereinbarung mit Frau Rohmoser, gerne auch per Email.

Email: [rm@esw.co.at](mailto:rm@esw.co.at)

Info zum Betrieb unter: [www.esw.co.at](http://www.esw.co.at)



**EURES Ref.number 76977667**

Job offer Eisenwerk Sulzau:

International leading manufacturer of work rolls for steel industry worldwide is searching for full time

**Operators for metal cutting machines.**

Preferably candidates with finished apprenticeship. **CNC knowledge is required!** Driving licence B is an advantage. **Sufficient German** knowledge to read work and manufacturing orders and safety instructions is required.

Male candidates should have fulfilled their military service or alternative service.

Employment in a tradition enterprise with good employee benefits. Working hours: shift work, 3 shifts.

The factory can be reached by public transport.

**Minimum** monthly salary for this job: 2.060,30 EUR gross on the basis of full time. Higher salary (based on qualification and experience) is possible.

Employier: Eisenwerk Sulzau-Werfen, Gießerei-Industrie, Bundesstr. 4, A - 5451 Tenneck (AUSTRIA)

Phone number: 06468/5285-DW320. Application: after appointment by telephone with Mrs. Rohrmoser, or by Email:

Email: [rm@esw.co.at](mailto:rm@esw.co.at)

Information about the company under: [www.esw.co.at](http://www.esw.co.at)